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De Lijn  -  Inzet bodycams voor controlepersoneel

Controleurs van De Lijn krijgen af en toe te maken met agressie van reizigers tijdens 
controleacties. Daarom werd in het verleden beslist om gezamenlijke controleacties met 
de politie op te starten. De aanwezigheid van de politie verhoogt het veiligheidsgevoel 
van de reizigers en de controleurs.

Maar gezamenlijke controleacties met de politie zijn niet altijd mogelijk. Bodycams 
zouden echter een alternatief kunnen bieden, omdat ze gebruikt kunnen worden bij 
onveilige situaties om de veiligheid van het controlepersoneel en reizigers te verhogen en 
zelfs agressie te voorkomen. In Nederland worden bodycams sinds kort ingezet met 
positieve gevolgen. 

Overweegt de minister om in bodycams te voorzien voor controleurs van De Lijn teneinde 
het veiligheidsgevoel te verhogen en agressie te voorkomen?



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD
op vraag nr. 1346 van 16 juli 2018
van ANNICK DE RIDDER

Ik ben op de hoogte van de resultaten van de beperkte proefprojecten die in Nederland, 
meer bepaald bij NS, met de bodycams werden gehaald en ik ben van mening dat we 
het veiligheidsgevoel van de Lijncontroleurs en de reizigers maximaal moeten 
waarborgen.

De Lijn heeft op geregelde basis contact met de betrokken diensten bij Binnenlandse 
Zaken en ik zal vragen dit voorstel evenzeer op de agenda te plaatsen, teneinde de 
voor- en nadelen op te lijsten.


